
Protokół z posiedzenia nr 36 Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII w dniu 21.03.2022 r.  

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie pism przychodzących 

4. Sprawy bieżące. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.1.  Stwierdzono kworum na posiedzeniu i rozpoczęto obrady. 

Ad. 2.  Przyjęto jednogłośnie proponowany porządek obrad. 

Ad. 3.  Rozpatrzono pisma przychodzące:  

Pismo nr 267 z Przedszkola Nr 2 – wniosek o środki na remont łazienek dla personelu  - należy 

wystosować odpowiedź o braku środków na ten cel. 

Pismo nr 244 – Od dyrektora Przedszkola nr 140 w sprawie przyznania dodatkowych środków na zakup 

windy gospodarczej – proponuje się włączenie  do proponowanych zadań w ramach podziału środków 

dodatkowych przyznanych dzielnicom na rok 2022 (projekt uchwały Zarządu Rady Dzielnicy VIII                    

na sesję 31.03.2022 r.). 

Pismo nr 317 – proponuje się umieszczenie zadania w projekcie uchwały Zarządu Dzielnicy VIII                           

w ramach podziału dodatkowych środków na rok 2022. 

Pismo nr 272 - Przedszkole 133 – proponuje się przeznaczenie środków na doposażenie i zmianę 

urządzeń  na placu zabaw przy filii Przedszkola w Kostrzu – konieczne uzgodnienie z dyrektorem 

przedszkola. 

Pismo nr 242 – Szkoła Podstawowa nr 25 - proponuje się przeznaczyć 20 000 zł w ramach 

rozdysponowania  środków przeznaczonych na rok 2022. 

Pismo nr 243 – brak środków i odpowiedź. 

Pisma nr 252 i 253 – proponuje się rozpatrzyć pozytywnie w ramach dodatkowych środków na rok 

2022. 

Pismo nr 192 z Przedszkola 127 – na razie brak środków, proponuje się przeznaczyć środki w razie ich 

pozyskania z innych zadań. 

Rozpatrzono pisma przychodzące nr: 266; 261 oraz protokoły z przeglądów placówek  oświatowych 

pod kątem potrzeb remontowych nr: 218. 231, 232, 233, 234, 235, 237, 226, 224, 223, 222, 221, 220, 

219, 230, 228, 227, 213, 202, 204. 

Ad. 4. Przewodnicząca poruszyła sprawę sytuacji w szkołach związanych z organizacją pomocy dla 

Ukraińców oraz przyjmowania dzieci z rodzin ukraińskich do klas w celu kontynuowania przez nich 

nauki. 

Ad. 5. Poruszono kwestię organizacji XI edycji Konkursu Graffiti i konieczności określenia nowych 

powierzchni do pomalowania, uwzględnia się możliwość utworzenia nowych murali na starych 

zniszczonych powierzchniach altan śmietnikowych przy ul. Przyzby (murale z I i II edycji konkursu). 

Ad. 6. Wobec braku innych spraw posiedzenie zostało zakończone. 



Protokołowała:                                                                                        Przewodniczący: 

Urszula Twardzik                                                                                    Urszula Twardzik 

 

 


